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Vad gör man när ingen tror på en och det ända man har är sig själv?

Det vi inte vet

Dom sa att jag inte kunde men det var just deras ord som drev mig framåt och samtidigt fick mig att vilja

bevisa för dem att de haft fel. Man ska aldrig säga saker man inte vet för de förändrar, det är omöjligt att

veta vad förändringen kommer resultera i, om den kommer vara positiv eller negativ.

 

Det är skillnad på att uttrycka en åsikt och yttra sig med ord man inte behärskar. Vi bör undvika det vi inte

känner till för det förändrar så jävla mycket, det kan leda till harmoni men också till en grov grop utan

utväg.
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